

Date: 27th February 2019

التاريخ: 27 فبراير 2019

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations
Officer [COO]
Head of Operations Division
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 Dubai, UAE

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
ص.ب 9700 دبي، إ.ع.م

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Request for clarification of news
published by Al Bayan on 26
February 2019

الموضوع: تأكيد الخبر المنشور في وسائل الاعلام بتاريخ 26
فبراير 2019

We refer to your letter Ref LD-NM-2019 dated February 26, 2019 on the news published in Al Bayan Newspaper, 'Khalid Bin Kalban expects that Dubai Investments dividend for last year will be close to 2017 dividend.'

بالإشارة الى خطابكم مرجع LD-NM-2019 المؤرخ في 26 فبراير 2019، بخصوص الموضوع المذكور أعلاه، عن الخبر المنشور في صحيفة البيان " خالد بن كلبان يتوقع ان تكون توزيعات الأرباح النقدية لدبي للإستثمار للعام الماضي مقاربة لـ 2017".

In this regard, the Company confirms that this came through an interview with Khalid Bin Kalban, CEO and MD in Al Bayan newspaper, no figures were mentioned and this will be subject to discussion and approval at the next Board of Directors meeting.

في هذا الصدد، تؤكد الشركة أن الخبر جاء من خلال لقاء صحفي مع خالد بن كلبان، العضو المنتدب وكبير المسؤولين التنفيذيين وصحيفة البيان، ولم يتم ذكر أي أرقام، وسوف يخضع هذا للمناقشة والموافقة في اجتماع مجلس الإدارة القادم .



Yours faithfully,
For Dubai Investments PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،
عن دبي للإستثمار (ش.م.ع)

نجاة قصير
مديرة التسويق والاتصال المؤسسي للمجموعة

Najat Kassir
Group Marketing and Communications Manager

Cc. Securities and Commodities Authority

نسخة الى: هيئة الاوراق المالية والسلع